BEVERAGES

冰豆奶(有糖/无糖) SOYMILK (SUGAR/NO SUGAR)	\$4.5
加多宝凉茶 HERBALTEA	\$5
气泡水 330ML SPARKLING WATER 330ML	\$5
气泡水 750ML	\$10
可乐 COKE	\$5
零度可乐 COKE ZERO	\$5
芬达 FANTA	\$5
雪碧 SPRITE	\$5
酸梅汤杯 PLUM JUICE (CUP)	\$5
酸梅汤扎 PLUM JUICE (JUG)	\$14
西瓜汁杯 WATERMELON JUICE (CUP)	\$8
西瓜汁扎 WATERMELON JUICE (JUG)	\$19
金桔柠檬茶杯 KUMQUAT LEMON TEA (CUP)	\$5
金桔柠檬茶扎 KUMQUAT LEMON TEA (JUG)	\$14

HOT TEA

铁观音	\$28
TIEGUANYIN TEA	
金骏眉	\$28
JIN JUN MEI	
岩茶奇兰	\$28
ROCK TEA CHILLAN	
菊花茶	\$15
CHRYSANTHEMUM TEA	
大麦茶	\$15
BARLEY TEA	

TEA & DRINK BEVERAGES 茶水 饮品清单

YX MINI HOTPOT

SPARKLING

Annabelle Cremant De Rose

97%Cabernet 3%Merlot blend, crisp, fruit-driven, savory. Strawberry, Cherry, hint of lime, rose petal notes. Vegan friendly.

97%赤霞珠和3%梅洛混酿,清爽,果味浓郁,带有咸味。草莓、樱桃和淡淡的酸 橙、玫瑰花瓣香气。

Moet & Chandom Imperial

\$118

\$45

Generous and tasty, white fruit notes including pear, white peach and apple, unfurl on the palate, in the company of fine, light bubbles. Then, little by little, the sweet liveliness of the citrus nuances comes into focus, and lingers delicately in the mouth.

拥有丰富而美味的白色水果香气,包括梨、白桃和苹果,伴随着细腻、轻盈的气泡 和柑橘的甜美在口中微妙地徘徊。

WHITE

Chaffey Bros. Eden Valley Riesling

Floral, lemon/lime and lychee aromas are followed by intense apple,lime and orange blossom on the palate. The wine has great length of palate with the soft refreshing acidity balancing the intensity of fruit. Pairs well with seafood broth.

花香、柠檬/酸橙和荔枝的香气之后是浓郁的苹果、酸橙和橙花的口感。

La Comtesse 2022 Chardonnay

\$38

\$128

\$49

Golden colour, with beautiful fruit aromatics, apricot and lime notes with a clean, crisp plate. Nod to Sauternes not ' sticky' dessert wine. Vegan Friendly. 优雅而醇厚,口感柔和,余味非常清爽干净,带有核果、白桃和淡淡的香瓜 香气。

Cloudy Bay Sauvignon Blanc

Bright, lifted citrus aromatics of kaffir lime and grapefruit abound, supported by ripe nectarine-like notes. Its crisp acidity leads to a mouth-watering and persistent finish. Pairs well with pork broth.

明亮、奔放的柑橘香气,如青柠檬和葡萄柚,伴随着成熟的类似油桃的香 气。清爽的酸度带来令人垂涎的持久收尾。适合搭配浓汤锅底。

RED

Johnny Q Shiraz

Intense fresh ripe berry fruit flavours with some well integrated oak. Full bodied and long and smooth finishing. Pairs with beef.

浓郁的新鲜成熟浆果风味,伴有良好融合的橡木香气。酒体饱满,余味悠长顺滑。 适合搭配牛肉。

Perceval 2023 Pinot Noir

Vibrant ruby color. Floral perfume with red fruit, spices, and pepper. Delicatre yet full-bodied, rich in raspberry and plum flavors. Silky tannins, exceptional length, lingering cherry and candied fruit finish. Vegan friendly.

花香伴随着红色水果、香料和胡椒的气息。细腻却饱满。

Aviatrix 2021 Cabernet Shiraz

Cool climate interpretation of classie Australian blend. Plum, black cherry, blackcrurrant palate. Spice, black pepper hints, red fruit aromatics. Fine light tannins. Vegan friendly.

经典澳大利亚凉爽气候混酿,细腻轻盈的单宁。

Penfolds Bin 389 Cabernet Shiraz

With a deep crimson hue, it offers aromas of dark berries, mocha, and subtle oak. The palate is rich and harmonious, with flavors of blackcurrant and chocolate, leading to a long, elegant finish.

口感丰富,带有黑加仑和巧克力的风味,余味悠长优雅。

Le Marquis 2021 Cabernet Sauvignon

\$39

Deep crimson hue. Intense blueberry and blackcurrant aromas intertwine with a floral forest floor scent. Palate unveils black cherry, dark chocolate, and fine-grained tannins. Vegan friendly.

浓郁的蓝莓和黑加仑香气与花香和森林地面的气息交织在一起。

Victor Reserve 2017 Cabernet Sauvignon

Handcrafted wine from a stellar vintage. 17 months in oak, 22 months bottle aged. Rich garnet color. Complex aromatics of cherry, cedar, and floral notes.Blod blackcurrant, liquorice, black cherry with earthy and coffee undertones. Very long, elegant, resolved tannins.

一款来自优秀年份的手工酿制葡萄酒。经过17个月的橡木桶陈酿和22个月的瓶中陈 酿。呈现丰富的石榴红色。复杂的香气包括樱桃,雪松和花香。

Penfolds Bin 407 Cabernet Sauvignon

It's a lifted, perfumed style of Cabernet aged in both French and American hogsheads, with leafy, minty accents and Ribena-like cassis notes..

这是一款香气浓郁的赤霞珠葡萄酒,带有绿叶、薄荷味和类似利宾纳的黑醋栗香气。

Victor Reserve 2006 Cabernet Sauvignon

18 years old. A complex tapestry of dried fruits, fig, and black tea on the palate with subtle earthy undertones complemented by hints of cedar, tobacco and leather. Silky smooth tannins supported by still present acidity providing structure and balance. The finish is long, harmonious with lingering notes of dark chocolate and a hint of mint.

18年陈酿。丝滑的单宁由依然存在的酸度支撑 提供结构和平衡。余味悠长和谐带 有黑巧克力的回味和一丝薄荷的气息。

Bluebird 2020 Botrytis Viognier

口感清爽。适合初次尝试酒精饮品。

\$35

\$49

\$39

\$178

\$79

\$188

\$198

THE REAL PROPERTY AND THE PARTY OF THE PARTY OF

Coeur D'or' 2021 Bortrytis semillon

Golden colour, with beautiful fruit aromatics, apricot and lime notes with a clean, crisp plate. Nod to Sauternes not 'sticky' dessert wine. Vegan Friendly. Sauternes not 'sticky' dessert wine. Vegan Friendly.

Chivas Regal Toki Blended Martell Blue Hennessy VS Haizhilan 42^o **Tianzhilan 52** Moutai 53% **Original Soju Peach Soju Plum Liqueur**

Sapporo Prem Corona 355m **Tsingtao 330n Crown Lager** Sapporo 355n **VB 355ml**

SWEET

Very rare botrytis wine style. Elevated acid over apricots, pears and white peaches with honey. Clean palate. Vegan Friendly.

非常罕见的贵腐酒风格。高酸度带有杏子,梨和白桃的风味,并有蜂蜜的香甜

金黄色,散发着美妙的果香,带有杏子和酸橙的气息,口感清新爽脆。向苏玳 甜酒致敬,但并非"粘稠"的甜酒,适合有一定饮酒经验。

SPIRITS

12 Year Scotch Whisky 700mL	\$19/129
Japanese Whisky 700mL	\$24/159
Swift 700mL	\$38/259
OP 700ml	\$24/159
% 480ml 海之蓝	\$118
.% 480ml 天之蓝	\$198
500ml 飞天茅台	\$668
原味烧酒	\$15.8
桃子烧酒	\$15.8
r梅子酒	\$22.8

BEER

nium Beer 650ml	\$19
1	\$8
nl	\$8
375ml	\$8
nl D	\$8
	\$8

\$49